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Saksid 

Fredning av fjorden i Larvik må skje snarest. Overfiske over mange år 
har renset fjorden for fisk og reker, ål og torsk. Småyngel, sild og 
reker er mat for større dyr. Kommer disse tilbake, Kommer de andre dyra 
etter. Blåskjell som fjorden var full av tidligere er borte. Vi vet at 
disse er gode til å rense vann. Mon tro om forurensing har sin del av 
skylden her. Blåskjell var også grunnlaget for mange andre arter. Vi må 
også fortsette med undersøkelser i havet for å få mer kunnskap. Artenes 
utbredelse er i disse dager undersøkt av forskere fra Bergen 
Universitet. Denne gangen gjaldt det nakensnegl. Østers er også under 
lupen, likeså torsken. Jeg kunne nevne mye mer, men konklusjonen er at 
fjorden trenger hvile.  
De andre Vestfoldbyene har alle fredningsområder under vann. Ikke 
Larvik. Vi må la dyrelivet i havet få tid til å hente seg inn over tid. 
Kunstige rev viser seg også å ha god virkning. Som dykker gjennom flere 
tiår (1992) har jeg sett forandringene. Det er en trist utvikling. 
Larvik Dykkerklubb sammen med andre klubber og medhjelpere har bidratt 
til rydding av fjorden vår, gjennom dugnadsarbeid ved Larvik havn og 
gjennom å hente opp fiskeredskap som ligger igjen på bunnen. La oss 
sammen skape en fjord full av liv, og renset for forurensing. 
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